

tee; and the response of the President of the Treasury Board, dated December 20, 1982, renewing this commitment (See Appendix "PUBL-104").

Letter from the Chairman, Standing Committee on Public Accounts, dated November 3, 1982, to the Minister of Communications requesting a response to the recommendation contained in paragraph 7(a) of the Committee's Fourteenth Report, dated May 26, 1982; and the response of the Minister of Communications, dated December 21, 1982 (See Appendix "PUBL-105").

Letter from the Chairman, Standing Committee on Public Accounts, dated November 26, 1982, to the Chairman, Canadian Dairy Commission, asking questions re the Commission's shipping policies; and the responses from the Chairman, Canadian Dairy Commission, dated December 7, 1982, to these questions (See Appendix "PUBL-106").

Letter from the Auditor General of Canada, dated December 15, 1982, to the Chairman, Standing Committee on Public Accounts, attaching information on transportation costs comparison between Halifax, N.S., and Portland, Maine, USA (See Appendix "PUBL-107").

Letter from the President of the Treasury Board, dated December 20, 1982, to the Chairman, Standing Committee on Public Accounts responding to recommendation in paragraph 15(a) of the Committee's Thirteenth Report, dated March 22, 1982, concerning the progress of the studies regarding accounting principles for governments (See Appendix "PUBL-108").

Letter from the Chairman, Standing Committee on Public Accounts, dated January 17, 1983, to the Minister of Consumer and Corporate Affairs, requesting a response to the Committee's Sixteenth Report, dated June 23, 1982, and the Minister's response, dated January 24, 1983 (See Appendix "PUBL-109").

Letter from the Deputy Minister, Department of Transport, dated December 23, 1982, to the Chairman, Standing Committee on Public Accounts, responding to the recommendation contained in paragraph 15 of the Seventeenth Report of the Standing Committee on Public Accounts, dated July 30, 1982 (See Appendix "PUBL-110").

Letters and attachment from the Deputy Minister, Department of Fisheries and Oceans, dated January 4, 1983, responding to the recommendations contained in the Seventeenth Report of the Standing Committee on Public Accounts, dated July 30, 1982 (See Appendix "PUBL-111").

List of Canadian Dairy Commission (CDC) shipments on which claims were made against CDC--1978-1982 (See Appendix "PUBL-112").

Letter from the Chairman, Standing Committee on Public Accounts, dated November 3, 1982, to the President, Atomic Energy of Canada Limited (AECL), respecting the heavy water plants of AECL; and the response from the President of Atomic Energy of Canada Limited, dated November 12, 1982 (See Appendix "PUBL-113").

Comité permanent; et la réponse du président du Conseil du Trésor en date du 20 décembre 1982 renouvelant cet engagement (Voir Appendice «PUBL-104»).

Lettre du président du Comité permanent des comptes publics en date du 3 novembre 1982 au ministre des Communications lui demandant une réponse à la recommandation contenue dans le paragraphe 7a) du Quatorzième rapport du Comité en date du 26 mai 1982; et la réponse du ministre des Communications en date du 21 décembre 1982 (Voir Appendice «PUBL-105»).

Lettre du président du Comité permanent des comptes publics en date du 26 novembre 1982 au président de la Commission canadienne du lait dans laquelle il pose des questions concernant les politiques d'expédition de la Commission; et les réponses du président de la Commission canadienne du lait en date du 7 décembre 1982 à ces mêmes questions (Voir Appendice «PUBL-106»).

Lettre du Vérificateur général du Canada en date du 15 décembre 1982 au président du Comité permanent des comptes publics à laquelle il joint des renseignements concernant le tableau comparatif des coûts de transport entre Halifax, N.-E., et Portland (Maine), aux États-Unis (Voir Appendice «PUBL-107»).

Lettre du président du Conseil du Trésor en date du 20 décembre 1982 au président du Comité permanent des comptes publics en réponse à la recommandation figurant dans le paragraphe 15a) du Treizième rapport du Comité en date du 22 mars 1982 concernant l'état des études ayant trait aux principes de comptabilité pour les gouvernements (Voir Appendice «PUBL-108»).

Lettre du président du Comité permanent des comptes publics en date du 17 janvier 1983 au ministre de la Consommation et des Corporations lui demandant une réponse au Seizième rapport du Comité en date du 23 juin 1982 et la réponse du ministre en date du 24 janvier 1983 (Voir Appendice «PUBL-109»).

Lettre du sous-ministre des Transports en date du 23 décembre 1982 au président du Comité permanent des comptes publics en réponse à la recommandation contenue dans le paragraphe 15 du Dix-septième rapport du Comité permanent des comptes publics en date du 30 juillet 1982 (Voir Appendice «PUBL-110»).

Lettre et pièce jointe du sous-ministre des Pêches et des Océans en date du 4 janvier 1983 en réponse aux recommandations contenues dans le Dix-septième rapport du Comité permanent des comptes publics en date du 30 juillet 1982 (Voir Appendice «PUBL-111»).

Liste des envois de la Commission canadienne du lait (CCL) pour lesquels des réclamations furent faites contre la CCL—1978-1982 (Voir Appendice «PUBL-112»).

Lettre du président du Comité permanent des comptes publics en date du 3 novembre 1982 au président de l'Énergie atomique du Canada Limitée (EACL), concernant les usines d'eau lourde de EACL; et la réponse du président de l'Énergie atomique du Canada Limitée en date du 12 novembre 1982 (Voir Appendice «PUBL-113»).